
Elektriker Jonas Gahr Støre løser strømpris-
problemene - tror han.

Han vil bygge ut strømnettene mellom sonene og tror det løser strømpris 
problemene Man kan ikke  ta mer feil!. 
Det blir ikke mere strøm av å bygge nettverk og koble strømsonene 
sammen. Man tar bare strømmen fra de som trenger det sårt for å bygge 
virksomhet i sonen. Det løser ingen ting!

Det som skal til er at strømsoner med for lite strøm bygger ut vannkraften 
der! Nettutbyggingen  er å snakke seg bort fra det som må gjøres.

Situasjonen i Soner er også bestemt av koblingene til utlandet. Ta vekk 
disse koblingene så blir situasjonen mye bedre! Bygg mer vannkraft i 
sonen. 
Kutt samtidig ut unødvendig strømbruk i regionen! Som elektrifisering av 
sokkelen og av tungindustri. etc.

Energimontør Terje Aasland lider av de samme vrangforestillingene. 
Bygger ut vindkraft og nettverk som ødelegger mye mer natur og miljø 
enn vannkraftutbyggingen gjør. 
Bygg ut vannkraft  og industri samme sted og nettverket blir minimalisert. 
Samtidig kan man henføre kostnadene ved nettet til forbrukeren det 
gjelder.  Slik unngår man å belaste den ordinære strømbrukeren for nett 
kostnadene til storforbrukerne.
Slik har man gjort det før, hvorfor ikke gjenta det? Tungindustri har vi i 
Norge  i dag der det var tilgang til å bygge ut vannkraft!

Strømprisene i sør er høye fordi man gjennom utenlandskablene er del av 
et marked der energiprisene er ekstra høye. Det er ikke tilfelle i nord 
Norge. Vi trenger et system som leverer lavest mulige priser året rundt!  
Spesielt må ikke strømmen være ekstra høy når behovet for strøm er størst.
Selvsagt må strømmen forbrukes fornuftig! Kutt deltagelsen i EUs 
kraftmarkeder!

Nå er vel ikke Støre elektriker heller, men hører på energimontør Aasland!.
Jeg tenker de kan trenge fire friår og studere fysikk og statistikk.


